
Rada Miejska w Solcu Kujawskim 

 

Protokół nr XLVI/22 

XLVI sesja RM odbyta w dniu 20 maja 2022 r.   

Obrady rozpoczęto 20 maja 2022 r. o godz. 13:00, a zakończono o godz. 13:58 tego samego 

dnia. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 Radnych. 

Obecni: 

1. Andrzej Bąbka  

2. Grażyna Bieniek 

3. Dariusz Chojnacki 

4. Bartłomiej Czaki 

5. Mariusz Damrat 

6. Agnieszka Dorawa 

7. Justyna Gapska 

8. Adam Michalak 

9. Tomasz Pacek 

10. Szymon Raczyński 

11. Tomasz Rudny 

12. Tadeusz Szczepański 

13. Marzanna Szewczyk 

14. Alicja Żaguń 

Nieobecna, usprawiedliwiona: Radna Beata Kołota. 

 

Lista obecności Radnych stanowi – zał. nr 1 

Lista zaproszonych gości stanowi – zał. nr 2.  

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM– Czy są uwagi do zaproponowanego porządku obrad XLVI 

sesji RM ?  

T. Substyk – Burmistrz Solca Kujawskiego – zwróciła się z prośbą o wycofanie z porządku 

obrad pkt 7 w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia stawki opłaty. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Kto z Radnych jest za przyjęciem wniosku dot. wycofania 



z porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki opłaty (pkt 7).   

 

Wyniki głosowania 

ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, 

Tomasz Rudny, Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (1) 

Beata Kołota. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Kto z Radnych jest za przyjęciem zmienionego porządku 

obrad ?  

 

Wyniki głosowania 

ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, 

Tomasz Rudny, Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń 

NIEOBECNI (1) 

Beata Kołota. 

 

Zmieniony porządek obrad XLVI sesji RM został przyjęty jednogłośnie (zał. 3) 

 

3. Informacja z wykonania w 2021 roku zadań określonych w „Strategii Rozwoju 

Miasta i Gminy Solec Kujawski na lata 2014 – 2020 (+)” wraz z oceną wykonania w 

roku 2021 zadań ujętych w „Strategii Rozwoju Miasta i Gminy Solec Kujawski na lata 

2014 – 2020 (+). 



 

B. Białkowska – Z-ca Burmistrza Solca Kujawskiego – przedstawiła ww. informacje.  

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi, zapytania do przedstawionej informacji ?  

Radni nie zgłosili. 

WW. informacja stanowi – zał. nr 4 do niniejszego protokołu.    

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Solec Kujawski na 2022 rok. 

 

A.Kowalska – Skarbnik Gminy Solec Kujawski – przedstawiła ww. projekt uchwały. 

Jednocześnie zwróciła się do Radnych z prośbą o poprawienie zapisu w uzasadnieniu do 

projektu uchwały w dziale 852 rozdział 85228 § 2010 (wykreślenie „oraz zwiększa się o 

kwotę 3.848 zł…”  

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie zgłosili uwag. 

D. Chojnacki – Z-ca Przewodniczącego RM - podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Gminy Solec Kujawski na 2022 rok. 

  

 B. Czaki – Przewodniczący RM – Kto z Radnych jest za podjęciem w/w uchwały ? 

  

Wyniki głosowania 

ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, 

Tomasz Rudny, Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń 

NIEOBECNI (1) 

Beata Kołota. 



Uchwała Nr XLVI/342/22 RM została podjęta jednogłośnie (zał. 5).  

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Solec 

Kujawski na lata 2022 – 2025. 

 

A.Kowalska – Skarbnik Gminy Solec Kujawski – przedstawiła ww. projekt uchwały.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie zgłosili uwag. 

D. Chojnacki – Z-ca Przewodniczącego RM - podjęcie uchwały w sprawie zmiany 

wieloletniej prognozy finansowej Gminy Solec Kujawski na lata 2022 – 2025. 

 

 B. Czaki – Przewodniczący RM – Kto z Radnych jest za podjęciem w/w uchwały ? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, 

Tomasz Rudny, Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń 

NIEOBECNI (1) 

Beata Kołota. 

Uchwała Nr XLVI/343/22 RM została podjęta jednogłośnie (zał. 6).  

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej położonej 

przy ul. 29 Listopada w Solcu Kujawskim. 

 

B. Białkowska – Z-ca Burmistrza Solca Kujawskiego – przedstawiła ww. projekt uchwały.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  



Radni nie zgłosili uwag. 

D. Chojnacki – Z-ca Przewodniczącego RM - podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy 

nieruchomości gruntowej położonej przy ul. 29 Listopada w Solcu Kujawskim. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Kto z Radnych jest za podjęciem w/w uchwały ? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Andrzej Bąbka , Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, 

Tomasz Rudny, Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń 

NIEOBECNI (1) 

Beata Kołota 

 

Uchwała Nr XLVI/344/22 RM została podjęta jednogłośnie (zał. 6).  

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami 

dla Gminy Solec Kujawski na lata 2022-2025. 

 

B. Białkowska – Z-ca Burmistrza Solca Kujawskiego – przedstawiła ww. projekt uchwały.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radny A. Michalak – zwrócił się z pytaniem jak często cmentarze są przez Gminę 

monitorowane ? Chodzi głównie o cmentarz na Wypaleniskach,  który od dłuższego czasu 

jest obszarem wysypiska ziemi i skoszonej trawy. 

Odpowiedzi udzieliła B. Białkowska – Z-ca Burmistrza Solca Kujawskiego – informując, 

że Gmina ma wskazane terminy przeglądów cmentarzy tj. wiosną i jesienią, jak jest potrzeba i 

są sygnały to na bieżąco są przeglądane. Dodała, że przy każdym cmentarzu postawiona 



zostanie tablica informacyjna. Ponadto zwrócimy uwagę, aby ten teren, o którym powiedział 

Radny został posprzątany.   

Innych uwag nie złoszono. 

D. Chojnacki – Z-ca Przewodniczącego RM - podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia 

Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami dla Gminy Solec Kujawski na lata 2022-2025.  

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Kto z Radnych jest za podjęciem w/w uchwały ? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, 

Tomasz Rudny, Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (1) 

Beata Kołota. 

 

Uchwała Nr XLVI/345/22 RM została podjęta jednogłośnie (zał. 7).  

 

9. Sprawozdanie Burmistrza Solca Kujawskiego z realizacji „Programu Współpracy 

Gminy Solec Kujawski z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których 

mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 

2021”.  

 

J. Żebrowska – Dudek – Dyrektor Wydziału Spraw Obywatelskich - przedstawiła ww. 

sprawozdanie. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi, zapytania do przedstawionej informacji ?  

Radni nie zgłosili. 



Ww. sprawozdanie stanowi – zał. nr 8 do niniejszego protokołu.    

 

10. Wolne głosy i wnioski. 

 

Radna Alicja Żaguń – zwróciła się z prośbą o przyjrzenie się po raz kolejny jak funkcjonuje 

ruch w obrębie Placu Jana Pawła II oraz czy skutecznie nowe znaki zostały zamontowane. 

Czy informacja ta dotarła do wszystkich mieszkańców ? Czy nie należałoby jej ponowić np. 

w „Soleckich Wiadomościach  z Ratusza”.    

Odpowiedzi udzieliła T. Substyk – Burmistrz Solca Kujawskiego informując, że Wydział 

Utrzymania Miasta wystąpi o dodatkową zmianę organizacji ruchu w obrębie Placu Jana 

Pawła II (poprzez postawienia znaku „Postój do 15 min.”) oraz planujemy w niektórych 

miejscach postawić donice z kwiatami, żeby uniemożliwić parkowanie na chodnikach.  

B. Białkowska – Z-ca Burmistrza Solca Kujawskiego – zaprosiła zebranych na odchody 

Dni Solca, które odbędą się 4 i 5.06.2022 r. Ponadto Zastępca Burmistrza przedstawiła 

informację dot. pomocy dla uchodźców z Ukrainy.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – przed sesją RM od Radnego T. Szczepańskiego wpłynęły 

dwa wnioski, które zostaną Radnym przesłane na skrzynki meilowe w celu zapoznania się z 

ich treścią.   

 

11. Zamknięcie sesji. 

B. Czaki – Przewodniczący RM - podziękował Radnym, Pani Burmistrz za udział w sesji i 

zamknął obrady sesji o godz. 13.58.  

Bartłomiej Czaki 

Przewodniczący 

Rada Miejska w Solcu Kujawskim 

  

 

Protokołowała: Katarzyna Ciudzińska 


